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El comissari Estela defensa que els 
Mossos puguin usar 'Pegdsusl per 
lIuitar contra el crim organitzat . 
"Necessitem aquestes eines" sota control judicial 
"perque no vivim en el món que volem", assegura 
El comissari en cap deis 
Mossos d'Esquadra, Eduard 
Sallent, va abrir la porta 
a incorporar programes 
d'espionatge com 
Pegasus o Candiru en les 
investigacions del coso 

Barcelona 
ACN 

"És una tecnologia que estudiem . 
i valorem", va afirmar ahir da
vant la comissió d'investigació 
sobre I'espionatge amb Pegasus 
del Parlament. Sallent va afirmar 
que, en cas de donar-se, la intro
ducció "d'aquestes eines" per a la 
investigació de delictes s'hauria 
d'acompanyar de garanties "d'au
ditoria i trac;:abilitat". 

En la comparei)(enc;:a a la co
missió d'investigació del Parla
ment de Catalunya que investiga 
I'espionatge a polítics i activistes· 
catalans amb els programes Pe
gasus i Candiru, el cap del cos va 
negar I'ús d'aquests programaris 
per part deis Mossos i va subrat
llar que els metodes d'interven-
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ció que utilitzen se centren en la 
intervenció de trucades de veu 
que responen "sempre" a auto
rització judicial. "Nosaltres inves
tiguem, no fem espionatge", va 
indicar. El sistema d'escoltes tele
foniques que fan servir els Mos
sos és I'anomenat Siltec. Segons 
Sallent, aquest sistema esta dotat 
de garanties que permeten trac;:ar 

el seu ús, qui ho demana, qui el fa 
servir i per que s'empra. 

En aquest sentit, Eduard Sa
lIent, acompanyat de I'excap deis 
Mossos i actual cap de la Regió 
Policial de Ponent, I'alcarrassí Jo
sep Maria Estela, van posar so
bre la taula la necessitat que el 
cos incorpori eines com Pegasus 
o Candiru per poder reforc;:ar les 

investigacions de delictes crimi
nals com el terrorisme o el crim 
organitzat. "Necessitem aques
tes eines perque no vivim en el 
món que volem, vivim en el món 
que ens toca i les necessitem per 
desactivar person~s que viuen en 
'modus' en que la realitat supera 
la ficció", va sentenciar Estela. 

"Els Mossos voldríem disposar 
d'elnes, les maximes possibles 
que permet la legislació, per po
der aportar el maxim de proves 
possibles d'aCjuells que pensem 
que tenen responsabilitat en ac
cions criminals davant el jutge, 
ciar que sí, i aixo és així i és una 
cosa que desitjaria per a totes les 
policies del món", va insistir Josep 
Maria Estela. Tanmateix, ambdós 
comissaris van admetre que la in
corporació d'aquestes "eines" en 
les investigacions criminals s'hau
rien de fer sota la condició de 
trac;:abilitat i auditoria, i "sempre 
sota la tutela judicial". "Així ho 
hem dit i així ho volem, i si no fos 
així seríem els primers a denun
ciar-ho", va apuntar Estela. 


